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Protokół nr XXXIX.2023 

z XXXIX Sesji Rady Gminy Jarocin  

odbytej w dniu 24 kwietnia 2023 r. 

Obrady rozpoczęto 24 kwietnia 2023 o godz. 11:06, a zakończono o godz. 13:55 

tego samego dnia. 

W posiedzeniu wzięło udział 14 członków. 

Obecni: 

1. Agata Magdalena Dymowska 

2. Bogusław Adam Iskra 

3. Łukasz Jan Kania 

4. Justyna Kłodnicka 

5. Janusz Król 

6. Justyna Janina Kubasiewicz 

7. Zdzisław Stanisław Kurzyna 

8. Aniela Stefania Olszówka 

9. Bogusław Pieróg 

10. Rafał Pliszka 

11. Damian Podpora 

12. Janina Reichert 

13. Iwona Smutek 

14. Jan Andrzej Sroka 

15. Jolanta Wołoszyn 

Goście: 

1. Zbigniew Walczak – Wójt Gminy  

2. Agata Pałka – Sekretarz Gminy 

3. Małek Karolina – Skarbnik Gminy   

4. Tomasz Podpora – Radny Powiatu Niżańskiego 

5. Zbigniew Lach – Dyrektor ZDP w Nisku 

6. Katarzyna Pawłowska – Kierownik OPS w Jarocinie   

7. Agnieszka Pliszka – Prezes LZS Jarocin  

8. Sylwia Głuszak – Dyrektor GOKSTiR  w Jarocinie 

9. Anna Momot – Dyrektor ZSP w Jarocinie 

10. Małgorzata Pchełka – Dyrektor PSP w Domostawie  

11. Dorota Szczepanek – Sołtys m. Domostawa 

12. Ludwik Kuziora – Sołtys m. Kutyły 

Lista obecności radnych oraz gości stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 
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W obradach XXXIX Sesji RG uczestniczyli również uczniowie ósmej klasy PSP  

w Domostawie pod opieką swojego wychowawcy. 

1. Otwarcie sesji 

Przewodnicząca Rady Gminy Pani Aniela Olszówka otworzyła XXXIX Sesję Rady 

Gminy Jarocin. Obrady odbyły się w sali obrad w remizie OSP w Jarocinie. 

2. Stwierdzenie kworum 

Zgodnie z załączoną do protokołu listą obecności w XXXIX Sesji Rady Gminy Jarocin 

uczestniczyło 14 radnych, co wobec ustawowego składu Rady Gminy Jarocin 

wynoszącego 15 osób stanowi wymagane kworum pozwalające na podejmowanie 

prawomocnych uchwał. 

3. Przedstawienie porządku obrad 

W pierwszej kolejności Przewodnicząca Rady Gminy Pani Aniela Olszówka 

odczytała proponowane zmiany do porządku obrad: 

a) Dodanie do porządku obrad uchwały w punkcie 10, lit. d) zmieniająca uchwałę  

w sprawie Regulaminu utrzymania czystości i porządku na terenie Gminy Jarocin 

b) Dodanie do porządku obrad uchwały w punkcie 10, lit. e) w sprawie udzielenia 

pomocy finansowej Powiatowi Stalowowolskiemu na realizację zadania w zakresie 

publicznego transportu zbiorowego w roku 2023 

Następnie Przewodnicząca Rady Gminy zarządziła głosowanie nad każdą zmianą  

z osobna. 

Głosowano w sprawie: 

Dodanie do porządku obrad uchwały w punkcie 10, lit. d) zmieniająca uchwałę  

w sprawie Regulaminu utrzymania czystości i porządku na terenie Gminy Jarocin. 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Agata Magdalena Dymowska, Bogusław Adam Iskra, Łukasz Jan Kania, Justyna 

Kłodnicka, Justyna Janina Kubasiewicz, Zdzisław Stanisław Kurzyna, Aniela Stefania 

Olszówka, Bogusław Pieróg, Rafał Pliszka, Damian Podpora, Janina Reichert, Iwona 

Smutek, Jan Andrzej Sroka, Jolanta Wołoszyn 

NIEOBECNI (1) 

Janusz Król 

Głosowano w sprawie: 

Dodanie do porządku obrad uchwały w punkcie 10, lit e) w sprawie udzielenia 

pomocy finansowej Powiatowi Stalowowolskiemu na realizację zadania w zakresie 

publicznego transportu zbiorowego w roku 2023.  
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Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Agata Magdalena Dymowska, Bogusław Adam Iskra, Łukasz Jan Kania, Justyna 

Kłodnicka, Justyna Janina Kubasiewicz, Zdzisław Stanisław Kurzyna, Aniela Stefania 

Olszówka, Bogusław Pieróg, Rafał Pliszka, Damian Podpora, Janina Reichert, Iwona 

Smutek, Jan Andrzej Sroka, Jolanta Wołoszyn 

NIEOBECNI (1) 

Janusz Król 

W związku z powyższymi głosowaniami zmiany uzyskały pozytywną opinię 

Radnych Gminy Jarocin i zostały wprowadzone do porządku obrad, który 

następnie Przewodnicząca Rady Gminy odczytała. 

Porządek obrad: 

1. Otwarcie sesji 

2. Stwierdzenie kworum 

3. Przedstawienie porządku obrad 

4. Przyjęcie protokołu z XXXVIII Sesji Rady Gminy Jarocin 

5. Informacja Przewodniczącego Rady Gminy o działaniu podejmowanym  

w okresie międzysesyjnym 

6. Sprawozdanie z działalności Wójta w okresie międzysesyjnym 

7. Ocena zasobów pomocy społecznej wraz z informacją z działalności 

Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Jarocinie 

8. Sprawozdanie z realizacji programu współpracy gminy Jarocin  

z organizacjami pozarządowymi za 2022 rok 

9. Informacja z działalności: 

a) Gminnego Ośrodka Kultury Sportu Turystyki i Rekreacji w Jarocinie 

b) Stowarzyszeń sportowych LZS 

10. Podjęcie uchwał: 

a) w sprawie uchwalenia zmiany studium uwarunkowań i kierunków 

zagospodarowania przestrzennego Gminy Jarocin 

b) w sprawie ustanowienia pomnika przyrody 

c) w sprawie zmian w budżecie gminy na 2023 rok 

d) zmieniająca uchwałę w sprawie Regulaminu utrzymania czystości i porządku na 

terenie Gminy Jarocin 

e) w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Stalowowolskiemu na 

realizację zadania w zakresie publicznego transportu zbiorowego w roku 2023 

11. Przedstawienie protokołu z XXVII Posiedzenia Komisji Rewizyjnej Rady 

Gminy Jarocin 

12. Wolne wnioski, zapytania i interpelacje 

13. Zamknięcie sesji 
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Po czym Przewodnicząca Rady Gminy Pani Aniela Olszówka zarządziła 

głosowanie nad przyjęciem przedstawionego porządku obrad. 

Głosowano w sprawie: 

Przyjęcia porządku obrad.  

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Agata Magdalena Dymowska, Bogusław Adam Iskra, Łukasz Jan Kania, Justyna 

Kłodnicka, Justyna Janina Kubasiewicz, Zdzisław Stanisław Kurzyna, Aniela Stefania 

Olszówka, Bogusław Pieróg, Rafał Pliszka, Damian Podpora, Janina Reichert, Iwona 

Smutek, Jan Andrzej Sroka, Jolanta Wołoszyn 

NIEOBECNI (1) 

Janusz Król 

4. Przyjęcie protokołu z XXXVIII Sesji Rady Gminy Jarocin 

Przewodnicząca Rady Gminy oznajmiła, że Państwo Radni nie wnieśli żadnych 

pisemnych poprawek i uzupełnień do protokołu z XXXVIII Sesji Rady Gminy Jarocin 

odbytej w dniu 29.03.2023 r. W związku z powyższym Rada Gminy Jarocin przyjęła 

go w całości. 

5. Informacja Przewodniczącego Rady Gminy o działaniu podejmowanym  

w okresie międzysesyjnym /informacja w załączeniu/ 

Przewodnicząca Rady Gminy Pani Aniela Olszówka przedstawiła zgromadzonym 

informację o działaniach podejmowanych w okresie od 29.03.2023 r. do 24.04.2023 r.  

6. Sprawozdanie z działalności Wójta w okresie międzysesyjnym /sprawozdanie 

w załączeniu/ 

Wójt Gminy Pan Zbigniew Walczak przedstawił Radzie Gminy Jarocin 

sprawozdanie z pracy organu wykonawczego Gminy Jarocin w okresie pomiędzy 

sesją XXXVIII w dniu 29.03.2023 r., a sesją XXXIX w dniu 24.04.2023 r. 

Przedstawiając sprawozdanie Wójt Gminy Pan Zbigniew Walczak sprostował 

odpowiedź z ostatniej sesji, które dotyczyło technologii wykonania nawierzchni 

bieżni. Na poprzedniej sesji Pan Wójt powiedział, że nawierzchnia będzie budowana 

inną technologią niż planowaną w zeszłym roku, gdyż były robione dwa przetargi,  

z których żaden się nie udał, więc pomyślano wykonać nawierzchnią tańszą 

technologią. W tej sprawie wysłano pismo do Ministra Sportu z zapytaniem, czy jest 

możliwa zmiana nawierzchni. W związku z brakiem odpowiedzi ogłoszono przetarg  

w tym roku bez zmiany nawierzchni. W przetargu wyłoniono wykonawcę i zadanie 

zostanie wykonane w tym roku. 
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Ponadto Wójt Gminy Pan Zbigniew Walczak poinformował, że w dniu 19 marca 

złożył wniosek do Wydziału Architektury i Budownictwa w Nisku o pozwolenie na 

budowę pomnika „Rzeź Wołyńka” oraz wystosował pismo do Ministra Kultury  

i Dziedzictwa Narodowego z prośbą o wsparcie finansowe budowy mauzoleum, które 

gromadziłoby pamiątki związane z ludobójstwem na Wołyniu w Małopolsce 

wschodniej.   

7. Ocena zasobów pomocy społecznej wraz z informacją z działalności 

Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Jarocinie /ocena zasobów pomocy 

społecznej oraz sprawozdanie z działalności OPS w Jarocinie w załączeniu/ 

Komplet dokumentów został sporządzony oraz szczegółowo przedstawiony na 

posiedzeniach komisji RGBiF oraz komisji OKiS odpowiednio w dniach 21.04.2023 r. 

oraz 24.04.2023 r. przez Kierownik OPS Panią Katarzynę Pawłowską.  

Radni Gminy Jarocin powyższe dokumenty przyjęli pozytywnie bez głosowania. 

8. Sprawozdanie z realizacji programu współpracy gminy Jarocin  

z organizacjami pozarządowymi za 2022 rok /sprawozdanie w załączeniu/ 

Sprawozdanie za rok 2022 z realizacji Uchwały Rady Gminy Jarocin Nr 

XXVII.187.2021 z dnia 30 listopada 2021 r. w sprawie przyjęcia Programu 

współpracy Gminy Jarocin z organizacjami pozarządowymi i podmiotami 

wymienionymi w art. 3 ust. 3 ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 r. o działalności pożytku 

publicznego i o wolontariacie na rok 2022 zostało omówione na obu posiedzeniach 

komisji stałych w dniach 21.04.2023 r. i 24.04.2023 r.  

Rada Gminy Jarocin niniejsze sprawozdanie przyjęła pozytywnie bez głosowania. 

9. Informacja z działalności: 

a) Gminnego Ośrodka Kultury Sportu Turystyki i Rekreacji w Jarocinie 

/sprawozdanie w załączeniu/ 

Powyższe sprawozdanie zostało omówione na obu posiedzeniach komisji stałych  

w dniach 21.04.2023 r. i 24.04.2023 r. przez Dyrektor GOKSTiR Panią Sylwię 

Głuszak.   

Pani Janina Reichert podziękowała za przygotowanie rzetelnego i wyczerpującego 

sprawozdania oraz za działalność w ubiegłym roku i życzyła dalszej owocnej pracy. 

Przewodnicząca Rady Pani Aniela Olszówka w imieniu Rady podziękowała za 

całą działalność, gdyż dużo się dzieje pomimo małego zaplecza pracowników.   

Rada Gminy Jarocin pozytywnie przyjęła powyższe sprawozdanie bez głosowania. 

b) Stowarzyszeń sportowych LZS /sprawozdania w załączeniu/ 

Przewodniczą Rady Gminy udzieliła głosu Prezes LZS Jarocin Pani Agnieszce 

Pliszka.  
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W pierwszej kolejności Prezes LZS Jarocin Pani Agnieszka Pliszka podziękowała 

za otrzymane środki finansowe dla LZS z dotacji oraz z funduszu sołeckiego na 

utrzymanie zieleni. Zasygnalizowała, że są to duże środki, ale niewystarczające na 

utrzymanie Ludowego Zespołu Sportowego. Sprawozdanie z rozliczenia w/w dotacji 

stanowi załącznik do niniejszego protokołu. Pani Agnieszka Pliszka przedstawiła 

działalność LZS Jarocin wspominając o potrzebie wybudowania oświetlenia boiska, 

dzięki któremu będzie można organizować mecze wieczorami.  

Przewodnicząca Rady Pani Aniela Olszówka oznajmiła, że działalność LZS 

Jarocin i LZS Zdziar zostały omówione na obu posiedzeniach komisji stałych  

w dniach 21.04.2023 r. i 24.04.2023 r.  

Po zakończeniu realizacji 9 punktu porządku obrad, Przewodnicząca Rady Pani 

Aniela Olszówka o godz. 12.07 zarządziła 10-minutową przerwę. 

10. Podjęcie uchwał: 

a) w sprawie uchwalenia zmiany studium uwarunkowań i kierunków 

zagospodarowania przestrzennego Gminy Jarocin /projekt uchwały w załączeniu/ 

Projekt uchwały został omówiony na posiedzenia komisji stałych przez Panią 

Marzenę Olszówka – Inspektor ds. gospodarki mieniem komunalnym  

i planowania przestrzennego. 

Wobec znajomości projektu uchwał Przewodnicząca Rady Gminy Pani Aniela 

Olszówka poprosiła o przedstawienie opinii komisji RGBiF oraz komisji OKiS. 

Zarówno Przewodnicząca Komisji OKiS Pani Justyna Kubasiewicz, jak  

i Przewodnicząca Komisji RGBiF Pani Janina Reichert oznajmiły, iż projekt 

uchwały był omawiany na posiedzeniach komisji i jednogłośnie pozytywnie 

zaopiniowany. 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcia uchwały Nr XXXIX.279.2023 w sprawie uchwalenia zmiany studium 

uwarunkowań i kierunków zagospodarowania przestrzennego Gminy Jarocin.  

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Agata Magdalena Dymowska, Bogusław Adam Iskra, Łukasz Jan Kania, Justyna 

Kłodnicka, Justyna Janina Kubasiewicz, Zdzisław Stanisław Kurzyna, Aniela Stefania 

Olszówka, Bogusław Pieróg, Rafał Pliszka, Damian Podpora, Janina Reichert, Iwona 

Smutek, Jan Andrzej Sroka, Jolanta Wołoszyn 

NIEOBECNI (1) 

Janusz Król 
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b) w sprawie ustanowienia pomnika przyrody /projekt uchwały w załączeniu/ 

Projekt uchwały został omówiony na obu posiedzeniach komisji stały przez 

Sekretarz Gminy Panią Agatę Pałka. Wobec znajomości tematu Przewodnicząca 

Komisji poprosiła o przedstawienie stanowisk obu komisji. 

Obie komisje na swoich posiedzeniach zaopiniowały procedowany projektu uchwały 

jednogłośnie pozytywnie.  

Po opiniach Przewodnicząca Rady Gminy Pani Aniela Olszówka zarządziła 

głosowanie nad projektem uchwały. 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcia uchwały Nr XXXIX.280.2023 w sprawie ustanowienia pomnika przyrody. 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Agata Magdalena Dymowska, Bogusław Adam Iskra, Łukasz Jan Kania, Justyna 

Kłodnicka, Justyna Janina Kubasiewicz, Zdzisław Stanisław Kurzyna, Aniela Stefania 

Olszówka, Bogusław Pieróg, Rafał Pliszka, Damian Podpora, Janina Reichert, Iwona 

Smutek, Jan Andrzej Sroka, Jolanta Wołoszyn 

NIEOBECNI (1) 

Janusz Król 

c) w sprawie zmian w budżecie gminy na 2023 rok /projekt uchwały w załączeniu/ 

W pierwszej kolejności Przewodnicząca Rady Pani Aniela Olszówka zarządziła 

głosowanie nad poniższym Wnioskiem Wójta: 

Głosowano w sprawie: 

Wniosek Wójta Gminy: Wprowadzenie zwiększenia po stronie wydatków w R. 60004 

§ 2710 kwoty 10.000,00 zł - pomoc finansowa dla Powiatu Stalowowolskiego na 

realizację zadania w zakresie publicznego transportu zbiorowego w roku 2023 ; 

zmniejszenie po stronie wydatków: w R. 60016 § 6050 kwoty 10.000,00 zł - 

Przebudowa drogi gminnej nr 102219R Jarocin Zadworze Smutki.  

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Bogusław Adam Iskra, Łukasz Jan Kania, Justyna Kłodnicka, Justyna Janina 

Kubasiewicz, Zdzisław Stanisław Kurzyna, Aniela Stefania Olszówka, Bogusław 
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Pieróg, Rafał Pliszka, Janina Reichert, Iwona Smutek, Jan Andrzej Sroka, Jolanta 

Wołoszyn 

PRZECIW (1) 

Agata Magdalena Dymowska 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Damian Podpora 

NIEOBECNI (1) 

Janusz Król 

Wobec powyższego głosowania Wniosek Wójta został ujęty w projekcie uchwały  

w sprawie zmian budżecie gminy na 2023 r., który następnie przedstawiła Skarbnik 

Gminy Pani Karolina Małek  

Później Przewodnicząca Rady Pani Aniela Olszówka zarządziła głosowanie. 

 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcia uchwały Nr XXXIX.281.2023 w sprawie zmian w budżecie gminy na 2023 

rok.  

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Agata Magdalena Dymowska, Bogusław Adam Iskra, Łukasz Jan Kania, Justyna 

Kłodnicka, Justyna Janina Kubasiewicz, Zdzisław Stanisław Kurzyna, Aniela Stefania 

Olszówka, Bogusław Pieróg, Rafał Pliszka, Damian Podpora, Janina Reichert, Iwona 

Smutek, Jan Andrzej Sroka, Jolanta Wołoszyn 

NIEOBECNI (1) 

Janusz Król 

d) zmieniająca uchwałę w sprawie Regulaminu utrzymania czystości i porządku 

na terenie Gminy Jarocin /projekt uchwały w załączeniu/ 

Wobec znajomości projektu uchwały Przewodnicząca Rady Pani Aniela Olszówka 

poprosiła Przewodniczące Komisji stałych o przedstawienie opinii członków swoich 

komisji. Projekt niniejszej uchwały został omówiony na obu posiedzeniach komisji 

stałych w dniach 21.04.2023 r. i 24.04.2023 r. przez Sekretarz Gminy Panią Agatę 

Pałka. 

Zarówno Przewodnicząca Komisji RGBiF Pani Janina Reichert jak  

i Przewodniczą Komisji OKiS Pani Justyna Kubasiewicz poinformowały, że 
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Członkowie ich komisji niniejszy projekt uchwały zaopiniowali jednogłośnie 

pozytywnie. 

Po opiniach Przewodnicząca Rady Pani Aniela Olszówka odczytała treść projektu 

uchwały oraz zarządziła głosowanie w celu jego przyjęcia.  

Głosowano w sprawie: 

Podjęcia uchwały Nr XXXIX.282.2023 zmieniająca uchwałę w sprawie Regulaminu 

utrzymania czystości i porządku na terenie Gminy Jarocin. 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Agata Magdalena Dymowska, Bogusław Adam Iskra, Łukasz Jan Kania, Justyna 

Kłodnicka, Justyna Janina Kubasiewicz, Zdzisław Stanisław Kurzyna, Aniela Stefania 

Olszówka, Bogusław Pieróg, Rafał Pliszka, Damian Podpora, Janina Reichert, Iwona 

Smutek, Jan Andrzej Sroka, Jolanta Wołoszyn 

NIEOBECNI (1) 

Janusz Król 

e) w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Stalowowolskiemu na 

realizację zadania w zakresie publicznego transportu zbiorowego w roku 2023 

/projekt uchwały w załączeniu/ 

Przewodnicząca Rady Gminy Pani Aniela Olszówka odczytała treść projektu 

uchwały i zarządziła głosowanie.  

Głosowano w sprawie: 

Podjęcia uchwały Nr XXXIX.283.2023 w sprawie udzielenia pomocy finansowej 

Powiatowi Stalowowolskiemu na realizację zadania w zakresie publicznego 

transportu zbiorowego w roku 2023.  

Wyniki głosowania 

ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Bogusław Adam Iskra, Łukasz Jan Kania, Justyna Kłodnicka, Justyna Janina 

Kubasiewicz, Zdzisław Stanisław Kurzyna, Aniela Stefania Olszówka, Bogusław 

Pieróg, Rafał Pliszka, Iwona Smutek, Jan Andrzej Sroka, Jolanta Wołoszyn 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (3) 

Agata Magdalena Dymowska, Damian Podpora, Janina Reichert 
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NIEOBECNI (1) 

Janusz Król 

11. Przedstawienie protokołu z XXVII Posiedzenia Komisji Rewizyjnej Rady 

Gminy Jarocin /protokół w załączeniu/ 

Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej Pani Iwona Smutek odczytała treść protokołu 

Nr XXVII.2023 z XXVII Posiedzenia Komisji Rewizyjnej Rady Gminy Jarocin 

odbytego w dniu 27 marca 2023r. Tematem posiedzenia była kontrola Gminnego 

Ośrodka Kultury, Sportu, Turystyki i Rekreacji w Jarocinie i sprawy bieżące. Zakres 

kontroli obejmował: analizę wydatków, stanu wyposażenia oraz realizacji zadań. 

Członkowie Komisji jednogłośnie pozytywnie zaopiniowali działalność GOKSTiR  

w Jarocinie.  

Niniejszy protokół Rada Gminy przyjęła bez głosowania.  

12. Wolne wnioski, zapytania i interpelacje 

Pan Zdzisław Kurzyna zapytał, jaka jest sytuacja Zakładu Komunalnego odnośnie 

modernizacji sieci wodociągowej w Szyperkach, gdyż nic nie jest jeszcze robione  

w tej sprawie po rozbiórce chodnika. Następnie Pan Kurzyna powiedział, że Dyrektor 

ZDP w Nisku miał zorganizować spotkanie w sprawie ustalenia jak odwodnić dwa 

zalewane miejsca w Szyperkach.  

Pani Agata Dymowska powróciła do tematu z ostatniej sesji naprawienia 

ogrodzenia Świetlicy Wiejskiej w Majdanie Golczańskim. Ogrodzenie nie zostało 

naprawione od razu po jej prośbie dopiero po interwencji sołtysa i szkody 

wyrządzone na terenie świetlicy przez zwierzęta sąsiada są teraz jeszcze większe. 

Dodatkowo ogrodzenie jest naprawione prowizorycznie, a zwierzęta cały czas 

napierają na to ogrodzenie i to jest kwestia czasu, kiedy one zniszczą je ponownie. 

Poprosiła, aby jakoś zainterweniować do właściciela zwierząt w sprawie usunięcia 

szkód wyrządzonych przez jego zwierzęta.  

Pani Janina Reichert zainteresowała się, czy od ostatniej sesji ktokolwiek działał 

coś w sprawie wodociągu w Szyperkach. Pani Radna zapytała także czy gmina już 

ustaliła którędy ma przebiegać odwodnienie. Według niej nie jest to ujęte w projekcie 

remontu drogi. W tej sprawie bezskutecznie próbowała się skontaktować  

z Dyrektorem ZDP w Nisku z Panem Lachem, aby zorganizować spotkanie  

z udziałem przedstawicieli wykonawcy, gminy i powiatu.  

Pan Rafał Pliszka poprosił, aby pomyśleć nad punktem czerpania wody dla 

strażaków przy zalewie, aby zaoszczędzić wodę z wodociągów. 

Pani Janina Reichert poprosiła o postawienia kosza na śmieci w lesie w przysiółku 

Mule - tam, gdzie kiedyś zawracały autobusy. Następnie zgłosiła dużo leżących 

śmieci od strony Jarocina w kierunku Borków.  
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W odpowiedzi na powyższe zapytania zabrali głos Wójt Gminy Jarocin Pan 

Zbigniew Walczak oraz Dyrektor Zarządu Dróg Powiatowych w Nisku Pan 

Zbigniew Lach.  

W pierwszej kolejności Wójt Gminy Pan Zbigniew Walczak przekazał od Prezesa 

Zakładu Komunalnego informację, że jest za wysoki poziom wód gruntowych, aby 

rozpocząć roboty w związku z modernizacją sieci wodociągowej. Następnie 

przekazał informacje od Dyrektora ZDP w kwestii odwodnienia w Szyperkach. Otóż 

urządzenia odwadniające drogę nie służą odwadnianiu przyległych działek i placów. 

Obecnie od kilku lat jest tam odwodnienie poprzez zbieracz melioracyjny, który 

spełnia swoją funkcję. Pozostaje do rozeznania kwestia, którędy przeprowadzić 

dodatkowy rurociąg. W związku z tym jest konieczna zgoda właścicieli działek na 

przeciągnięcie tego rurociągu. Następnie odnośnie wniosku Pani Agaty Dymowskiej 

Pan Wójt przyznał, że UG nie zdążył naprawić ogrodzenia i na razie zostało 

naprawione prowizorycznie. Pan Wójt powiedział też, że trzeba ustalić, skąd się 

wzięła dziura w ogrodzeniu. Jeśli jest to sprawa sąsiada, to jest jak najbardziej 

zasadne wystąpienie do niego o zwrot kosztów naprawienia ogrodzenia. Odnośnie 

wniosku Pani Janiny Reichert Pan Wójt wyjaśnił, że postawienie koszu na śmieci jest 

po stronie UG natomiast posprzątanie śmieci przy drogach powiatowych jest w gestii 

Zarządu Dróg Powiatowych w Nisku. Na koniec swojej wypowiedzi Pan Wójt 

poinformował odnośnie punktu czerpania wody dla strażaków, że zwrócił się już w tej 

sprawie do Zastępcy Wójta Pana Andrzeja Katy. Na inwestycje tego typu wymagany 

jest projekt oraz operat wodnoprawny. 

Następnie zabrał głos Dyrektor ZDP w Nisku Pan Zbigniew Lach. W pierwszej 

kolejności wyjaśnił odnośnie kostki z rozbiórki chodnika. Została ona 

zagospodarowana przez wykonawcę zgodnie z dokumentacją przetargową. Część 

tej koski zagospodarował Zakład Komunalny. Następnie Dyrektor ZDP Pan Zbigniew 

Lach poinformował, że wykonawca nie wejdzie na budowę, jeśli nie będą wykonane 

sieci wodociągowe. Jest to już ustalone z Prezesem GZK. W kwestii odwodnienia 

terenu oznajmił, że podczas projektowania remontu drogi zostało wzięte pod uwagę 

odwodnienie podwórek. Cały system odwodnienia jest tak dobrany, że nie powinno 

być problemu z wodą na podwórkach ani na terenach przyległych do drogi. Na 

pewno będzie wymieniony przepust koło posesji Pana Pokoja i na pewno będzie 

odprowadzona woda do zbieracza, o którym Pan Wójt mówił. Ten zbieracz jest 

odnowiony, wymieniony na większą średnicę. Dodatkowo jest zabezpieczony przed 

zapychaniem się śmieciami, błotem. Później Dyrektor ZDP Pan Zbigniew Lach 

podziękował młodzieży oraz Pani Dyrektor Szkoły za pozbieranie śmieci przy 

drogach powiatowych w ramach Akcji Sprzątanie Świata. Kontynuując swoją 

wypowiedz Pan Dyrektor oznajmił, że jego priorytetem jest oczyszczanie chodników 

z piachu i trawy na terenie gminy Jarocin w szczególności w Domostawie. Do tego 

wykorzysta specjalny sprzęt, który od niedawna jest na wyposażeniu ZDP w Nisku. 
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Pani Janina Reichert zapytała, czy w projekcie remontu drogi jest zapis, że jest 

przepust koło posesji Pana Pokoja. Następnie wspomniała potrzebę zorganizowania 

spotkania w sprawie ustalenia którędy ma przebiegać odwodnienie oraz zapoznania 

się z w/w projektem. Jeśli będzie wiadomo, którędy ma przebiegać odwodnienie, 

wtedy będzie wiadomo jak rozmawiać z właścicielami działek. Na koniec zgłosiła 

dużo śmieci w rowach od Jarocina w kierunku Borków.  

Pan Zdzisław Kurzyna powiedział, że próbował ustalić, kto może być właścicielem 

działek. W tej sprawie był w UG, ale ze względu na ochronę danych osobowych nie 

mógł uzyskał tych informacji i okazuje się, że sprawa nie jest taka prosta. Kończąc, 

zapytał Pana Dyrektora ZDP, czy przepust przy „Dolinie” będzie zrobiony.  

Był wcześniej już zgłaszany.  

Dyrektor ZDP Pan Zbigniew Lach oznajmił, że pracownicy ZDP pozbierają śmieci  

z rowów wtedy, kiedy będzie w nich mało wody albo w ogóle. Następnie przypomniał, 

że projekt remontu drogi był analizowany przez radnych i najprawdopodobniej na 

95% zawiera przepust koło Posesji Pana Pokoja. Jeśli go nie ma, to na pewno 

będzie. Odnośnie przepustu koło „Doliny” powiedział, że nie ma pewności czy jest, 

czy nie ma. Jeśli go nawet nie ma, to ZDP jest wstanie dołożyć ten przepust.  

Pani Janina Reichert zaproponowała zorganizować spotkanie w sprawie oględzin 

projektu.   

Dyrektor ZDP Pan Zbigniew Lach przeprosił za nie zorganizowanie spotkania, 

ponieważ nie miał czasu w związku z pełnieniem funkcji inspektora nadzoru 

wielomilionowej inwestycji drogowej Krzeszów – Harasiuki. Powiedział też,  

że spotkanie zorganizuje. Na koniec zadeklarował wyjście z pasa drogowego  

i wykonanie tego odwodnienia.  

Wójt Gminy Pan Zbigniew Walczak poinformował o planowanej na 13 maja  

uroczystości w Kutyłach odsłonięcia pomnika poświęconemu zamordowanym 

mieszkańcom Kutył przez Niemców podczas II wojny światowej. O godzinie 14.00  

w kościele w Zdziarach jest planowana msza święta, a po niej przemieszczenie się 

pod świetlicę w Kutyłach, gdzie będzie odsłonięty kamień z tablicą z nazwiskami 

zamordowanych mieszkańców Kutył.  

Sołtys m. Domostawa Pani Dorota Szczepanek przypomniała sprawy dotyczące 

jej sołectwa tj.:  

- barierki wzdłuż głębokich rowów, 

- ubytek asfaltu (zaniżenie) 

- zarośnięte drogi trawami.  

Dyrektor ZDP Pan Zbigniew Lach odpowiedział, że barierki oraz zaniżenie asfaltu 

są zawarte we wniosku o dofinansowanie. Jeśli ten wniosek przejdzie, to te wszystkie 

elementy zostaną wykonane również czyszczenie. 
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O 13.51 Pan Zdzisław Kurzyna zwolnił się z obrad.  

Pani Justyna Kłodnicka zapytała, jeśli wniosek nie przejdzie, to jaki będzie czas 

oczekiwania wykonania w/w spraw w Domostawie.   

Dyrektor ZDP Pan Zbigniew Lach odpowiedział, że jeśli wniosek przejdzie, to 

zostaną zamontowane wszystkie nowe barierki. Jeśli nie przejdzie zostaną 

wykorzystane te, co są na stanie ZDP. 

Pani Dorota Szczepanek poprosiła o zamontowanie barierek pełnych, ponieważ 

przez te, co obecnie są w Domostawie, dziecko może wpaść do rowu.  

Dyrektor ZDP Pan Zbigniew Lach oznajmił, że przy takiej głębokości rowów  

w ogóle nie powinno być barierek. Jeśli w/w wniosek przejdzie, to zostaną 

zamontowane barierki pełne, jeśli nie, to zostaną zamontowane takie, jakie są na 

stanie ZDP.   

Sołtys m. Kutyły Pan Ludwik Kuziora zaprosił na uroczystość w dniu 13 maja  

o godz. 14 poświecenia tablicy upamiętniającej mieszkańcom Kutył ofiarom II wojny 

światowej.  

Pan Damian Podpora zapytał, kiedy będzie wycinka odznaczonych drzew przy 

drodze od Jarocina w kierunku Zdziar.   

Dyrektor ZDP Pan Zbigniew Lach odpowiedział, że na chwilę obecną nie wiadomo, 

kiedy nastąpi wycinka tych trzech drzew. Będzie można mówić o konkretnym 

terminie wtedy, gdy Wójt Gminy wyda decyzje na usunięcie ich. Obecnie czekamy na 

opinię Wojewódzkiego Konserwatora Przyrody w tej sprawie.  

13. Zamknięcie sesji 

Po wyczerpaniu przyjętego porządku obrad Przewodnicząca Rady Gminy Pani 

Aniela Olszówka zamknęła obrady XXXIX Sesji Rady Gminy Jarocin w dniu  

24 kwietnia 2023 r.  

PRZEWODNICZĄCY RADY  

GMINY JAROCIN 

Aniela Olszówka 

 

Przygotował(a): Anna Habuda 

 
Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl  

 


